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 Protokół nr XX/2012 
 XX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 30 sierpnia 2012 r. 
BR.0002.7.2012 
 
XX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu  uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, 
stanowi  quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał. Przewodnicząca Rady 
Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu, w imieniu radnych oraz własnym, podziękowała serdecznie 
za współpracę dwóm paniom, dyrektorkom powiatowych szkół – Urszuli Knyps – Dawidowicz 
z Zespołu Szkół Zawodowych oraz Małgorzacie Czopińskiej z Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego w związku z zakończeniem ich kadencji dyrektorskich. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XIX  sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 czerwca 2012 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16 „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
W wyniku głosowania protokół XIX sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XIX sesji z dnia 28 czerwca 2012 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 

Oświatowych. 
7. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie założenia 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Giżycku wchodzącego w skład Centrum 
Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku przy ul. I Dywizji im. 
T. Kościuszki 16. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 
wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego im. Jana Brzechwy 
w Giżycku przy ul. Białostockiej 3. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej 
przez Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Giżyckiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Giżycku. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Giżyckiego. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące 
porządku obrad. 
 
Starosta, M. Drzażdżewski, w imieniu Zarządu Powiatu,  złożył wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad pkt.13.  „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Giżycku”. W uzasadnieniu powiedział, że uchwała 
stała się bezprzedmiotowa, ponieważ   zmieniły się przepisy, a jest  przewidywana kolejna  
zmiana przepisów. Planujemy we wrześniu specjalną sesję, poświęconą przekształceniu SP ZOZ, 
wrócimy do tego tematu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska poddała wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 osób  - jednogłośnie. 
Punkt. 13: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wskaźnika zadłużenia Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Giżycku”  został  zdjęty z  porządku obrad. 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1. W lipcu b.r. Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozwiązaniu stosunku pracy z dyrektorem 
SP ZOZ Tadeuszem Myśliwcem spowodowaną brakiem efektów, jakie zakładano – jest 
pogłębiająca się strata i wzrost zobowiązań wymagalnych. Rozwiązanie nastąpiło za 
wypowiedzeniem, gdyż zaangażowanie dyrektora było duże. 

2. Trwają przygotowania do przekształcenia szpitala w spółkę prawa handlowego. 
Zakończyliśmy podział nieruchomości na kilka działek, część do dzierżawy, część może 
do sprzedania, dokonano ich wyceny. Wykonano bilans – zadłużenie możliwe do 
przejęcia, ale może je pozostawić na tworzącej się spółce. Prowadzimy rozmowy na 
temat oddania w zarząd spółce operatora, która w naszym imieniu zarządzałby szpitalem. 

3. Podpisaliśmy umowę na wykonanie lądowiska przy szpitalu, dofinansowanie otrzymamy 
z programu Infrastruktura i Środowisko. 

4. Zastanawiamy się nad połączeniem placówek szkolnych, ale w tym roku szkolnym nabór 
był na tyle dobry, że odstępujemy od  pomysłu. Połączenia szkół może zafunkcjonować 
jednak od 2013 roku. Teraz będziemy szukać oszczędności w samej oświacie, w 
rzeczówce. W Zespole Szkół Zawodowych, w związku z odejściem dyrektorki na 
emeryturę ogłosiliśmy konkurs na dyrektora, przez 1 miesiąc tę funkcję pełnić będzie 
dotychczasowy  zastępca. W Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, 
wobec decyzji Zarządu, że łączenia szkół nie będzie, zdecydowaliśmy o przedłużeniu 
kadencji obecnemu dyrektorowi na jeden rok. 

5. Rewitalizacja kompleksu przy I LO  i Zespole Szkół Elektronicznych i Elektrycznych – 
zrezygnowaliśmy z projektu Polska – Rosja – Litwa, bo drugiego naboru nie będzie, 
postanowiliśmy spróbować pozyskać pieniądze z  Regionalnego Programu 
Operacyjnego. 
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6. Spotkałem się z dyrektorami szkół – rozmawialiśmy o naborze, o nauczycielach, którzy 
tracą godziny, o ewentualnym łączeniu szkół. 

7. Zarząd zaakceptował propozycje dyrektorów szkół na nagrody dla uczniów za dobrą 
naukę i osiągnięcia sportowe –przyznano 11 nagród po 600 zł. 

8. Z zakresu pomocy społecznej – wszczęliśmy konkurs na prowadzenie Domu 
Środowiskowego w Rynie, analizowaliśmy wyniki kontroli w Domu Dziecka. 

9. Międzyzakładowa Spółdzielnia Mieszkaniowa w Giżycku zwróciła się o zgodę na 
wykorzystanie części działki powiatowej, przyległej do ich działki, na ustawienie 
urządzeń placu zabaw. W międzyczasie pertraktowaliśmy z Miastem, żeby oddać Miastu 
tę działkę w zamian za pas gruntu przy ul. 1 Maja, który powiększy nam naszą działkę. 
Poinformuję Spółdzielnię o tej koncepcji. 

10. Zarząd spotkał się – w ramach cyklu spotkań z wójtami burmistrzami naszego powiatu – 
z Burmistrzem Miasta i Gminy Ryn – rozmawialiśmy o współpracy w zakresie dróg, 
melioracji, promocji. 

11. Zadecydowaliśmy o przedłużeniu umowy z samorządem Vareny, podpiszemy ją przy 
okazji imprezy „Święto Grzyba”, na które wybieramy się pod koniec września. 

12. Zdecydowaliśmy o współorganizacji dożynek z gminą Kruklanki. 
13. Oddaliśmy do użytku oznakowanie ścieżki Św. Brunona – produkt turystyczny. 
14. Dwukrotnie zbierał się Zespół Zarządzania Kryzysowego, konieczność spotkań wynikała 

z powodu anomalii pogodowych dotykających nasz region i sposobów ewentualnego 
reagowania.  

15. Przenieśliśmy do budynku na ul. Wyzwolenia nasz Wydział Budownictwa, zaletą jest to, 
że w jednym budynku funkcjonują obecnie jednostki związane z procesem budowlanym 
– Geodezja, Wydział Budownictwa i Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. 

16. Tworzymy mapę aktywności organizacji pozarządowych w powiecie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do Sprawozdania. 
 
H. Sarul zapytała na ile działek podzielono nieruchomość przy SP ZOZ-ie. 
K. Paternoga odpowiedział, iż na 15 działek – wyznaczono 12 tzw. „nieruchomości” oraz 
3 wewnątrz, jako drogi dojazdowe do  ww. działek. 
K. Kralkowska  powiedziała, że: 

• przy okazji ogłaszania konkursu na dyrektora Domu Środowiskowego w Rynie Zarząd 
Powiatu winien zwrócić uwagę na zły stan tego budynku, wymaga on natychmiastowego 
remontu; 

• Starosta cieszy się z sukcesów naszej młodzieży w sportach wodnych, ale nasza Baza  
Sportów Wodnych jest także w bardzo złym stanie, będzie to naszym priorytetem w 
przyszłym roku, Starosta winien dojść do porozumienia z Burmistrz Miasta w kwestii 
własności terenu; 

•  na dzień dzisiejszy nie ma właściwie dyrektorów w ZSZ i ZKŚiA, przyjmuje 
wyjaśnienia Starosty, że planowane było łączenie szkół, ale nie może tak być, że obie 
szkoły nie mają dyrektorów na początku roku szkolnego. 

M. Drzażdżewski odpowiedział, że w sprawie powołania dyrektorów obowiązuje procedura, 
którą należy przejść, P. Kulhawik ma przedłużoną kadencję, a konkurs na dyrektora ZSZ 
odbędzie się 7 września. 
Innych pytań do Sprawozdania Zarządu nie zgłoszono.   
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
S. Bojarski zgłosił następujące sprawy: 

• na trasie Sterławki – Ryn, w  kierunku drogi polnej, stoi strzałka „Do Twierdzy Boyen”, 
był świadkiem jak dwa samochody tam pojechały i nie miały jak zawrócić; 
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• we wsi Orło też jest tablica, że droga prowadzi do kopca z okresu krzyżackiego ; 
• 9 rodzin z 5 domów, mieszkańców Sterławek Wielkich, złożyło petycję do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kętrzynie w sprawie udrożnienia rowu i przepustu pod szosą, gdyż ich 
posesje notorycznie zalewane są wodami opadowymi , które gromadząc się również na 
szosie powodują zagrożenie dla samochodów. Radny poprosił Zarząd o wsparcie w tej 
sprawie. 

M. Cimoch zwrócił się do Komendanta Policji – na szlaku Wielkich Jezior Mazurskich, na 
jeziorze Bocznym nie sposób przepłynąć łodziom, gdyż skutery i łodzie motorowe robią wielką 
falę, nie przestrzega się przepisów wodnych. Przez wakacje radny nie widział tam żadnego 
patrolu Policji. 
M. Podskalny powiedział, że sukces gminy jest sukcesem powiatu, Miasto i Gmina Ryn 
otrzymała gratulacje od Jerzego Buzka, gdyż zajęła – wg rankingu Rzeczypospolitej – III 
miejsce w wykorzystaniu unijnych pieniędzy. W Rynie odbył się Mazurski Festiwal Filmowy, 
na którym przedstawiono 44 filmy w 3 dni, gościli aktorzy, reżyserzy, odbyły się 4 koncerty 
muzyki filmowej. Wczoraj w TTV w drodze zaproszono do udziału Mrągowo i Ryn. 
M. Kaczorowska zgłosiła następujące sprawy: 

• konieczność wymalowania pasów drogowych przy ul. 1 Maja dla działkowców; 
• konieczność zainstalowania świateł na obwodówce przy ul. Nowowiejskiej i Świderskiej; 
• konieczność zakończenia budowy ścieżki do Pierkunowa; 
• konieczność wykonania remontu na ul. Wiejskiej. 

M. Drzażdżewski odpowiedział, iż to nie powiat, ale województwo realizuje projekt 
znakowania dróg. Co do zalewania posesji – powiat ma swój priorytetowy  plan remontów dróg, 
które wykonuje w porozumieniu z gminami i miastem. Ścieżka rowerowa zostanie oddana 
do odbioru w listopadzie. 
K. Kralkowska  podziękowała za rondo przy ul. Unii Europejskiej, prace upiększające przy nim, 
ale turyści – stwierdziła -  robią zdjęcia nie ronda, ale tablicy informacyjnej z planem miasta 
wypłowiałej i dziurawej. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż jest to temat do Pani Burmistrz. 
K. Kralkowska  poruszyła temat opuszczonego, zniszczonego budynku przy ul. Wyzwolenia, 
w którym koczują bezdomni. Poprosiła o interwencję. 
Innych wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 6. Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o uwagi i wnioski. 
I.Walasek powiedziała, iż Komisja Spraw Społecznych zapoznała się z materiałem i uznała 
że jednostka ma kuriozalną strukturę organizacyjną, ponieważ z-ca dyrektora ma pod sobą dwie 
osoby podległe, pracownika i siebie, gdyż zakres obowiązków jest jak w opisie „tożsamy” – 
pracownika i przełożonego. Komisja wyraża zdziwienie, że w placówce ustanowione jest 
stanowisko zastępcy dyrektora z powodu jak wyżej, a także z dwóch innych ważnych powodów – 
zmniejszenia subwencji oraz dziury budżetowej w oświacie. Szkoda, że z-ca dyrektora PZOSiPO 
nie może pochwalić się takimi osiągnięciami w dziedzinie kultury, jak Pan Podskalny. Prosimy 
nie mówić – jak Starosta powiedział na Komisji – że nie będzie się wtrącał w kwestie osobowe w 
jednostce, Starosta musi się wtrącać. Komisja po długiej dyskusji na swoim posiedzeniu, 
wypracowała wniosek następującej treści:  
Komisja Spraw Społecznych proponuje zmianę struktury organizacyjnej Zespołu Obsługi 
Szkół i Placówek Oświatowych i ograniczenie zatrudnienia na stanowiskach kierowniczych 
w tej jednostce. 
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M. Drzażdżewski odpowiedział, że niebawem nastąpi przegląd zatrudnienia w oświacie, całość 
wymaga przesunięć. Będzie się wtrącał, gdy zadania nie będą wykonywane, we wszystkich 
placówkach, w przyszłym roku,  będziemy robić przegląd efektywności pracy. Już wiemy, że 
część oświatowa subwencji ulegnie zmniejszeniu, być może PZOSiPO będzie musiał objąć 
działaniami to, co się robi teraz w szkołach ze względów oszczędnościowych i koniecznością 
centralizacji. 
H. Sarul powiedziała, że nie przekonuje ją stwierdzenie Starosty, że  nie wtrąca się do pracy 
dyrektorów – odmiennie traktuje dyrektora SP ZOZ, z którym spotyka się 2 razy w tygodniu  
i analizuje jego działania. Radna zwróciła się do Starosty mówiąc, że to, jak  załatwi ten temat, 
będzie dla niej papierkiem lakmusowym, miernikiem jego bezstronności, braku nepotyzmu.  
Wicestarosta W. Strażewicz powiedział, że taka struktura w PZOSiPO została wprowadzona 
kilka lat temu, przyjęta przez Zarząd Powiatu. Ideą była pomoc i przejęcie przez zastępcę 
bieżących spraw od dyrektora K. Ambroziaka. 
M. Drzażdżewski zapytał radną H. Sarul, czy, jej zdaniem, uprawia nepotyzm. Nic takiego nie 
zrobił, a używanie takich sformułowań jest dla niego krzywdzące. Prawo dokłada nam nowe 
zadania i obowiązki, stąd nowe stanowiska. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zamknęła dyskusję w tym punkcie obrad. 
 
Ad. 7. Informacja o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska poinformowała zebranych, iż trzy komisje: 
Edukacji, Kultury i Sportu, Rewizyjna oraz Spraw Społecznych w dniu 27 sierpnia złożyły 
wizyty w szkołach powiatowych, dokonały oględzin obiektów, obejrzały sale lekcyjne, 
sanitariaty, obiekty sportowe, zaplecza kuchenne, rozmawiały z dyrektorami w poszczególnych 
szkołach. 
M. Podskalny – przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  powiedział, iż Komisja 
stwierdza, że szkoły powiatu są przygotowane do nowego roku szkolnego. Przedstawił wniosek 
Komisji:  żeby organ prowadzący podejmował działania związane z zatrudnianiem 
dyrektorów szkół  w odpowiednim czasie, odpowiednio wcześnie, tak, ażeby umożliwi ć 
dyrektorom rozpoczęcie pracy od początku roku szkolnego, a nie w jego trakcie. 
Odczytał sprawozdanie Komisji z wizytacji szkół – dokument stanowi załącznik nr 5 
do protokołu. 
I.Walasek  - przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, zastępca Przewodniczącego Komisji 
rewizyjnej  powiedziała, że obie Komisje, po wizycie w szkołach,  stwierdziły dobre 
przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do tematu. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie 
założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Giżycku wchodzącego w skład 
Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku. 
Starosta M. Drzażdżewski wyjaśnił, iż uchwała  o założeniu szkoły nie jest aktem prawa 
miejscowego i nie podlega obowiązkowi publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego, w tym stanie rzeczy należało  poprawić  mylny zapis w uchwale. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 
uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr  XX.126.2012  zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w Giżycku w sprawie 
założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Giżycku wchodzącego w skład 
Centrum Kształcenia Ustawicznego, Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku przy ul. I Dywizji im.  
T. Kościuszki 16. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W dniu 26 kwietnia 2012 r. Rada Powiatu w Giżycku podjęła uchwałę o zamiarze 
przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej nr 2 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Zawodowych w Giżycku. Była to uchwała intencyjna, która w dalszej kolejności pozwalała 
poinformować uczniów, ich rodziców i Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty. Projekt 
powyższej uchwały był także przedstawiony odpowiednim związkom zawodowym. Nikt nie 
wniósł negatywnej opinii. Zamiar przekształcenia szkoły ponadgimnazjalnej - Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej nr 2 Specjalnej - wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Giżycku, 
spowodowany jest reformą struktury szkolnictwa zawodowego obejmującą przekształcenie 
zasadniczych szkół zawodowych o 2-letnim cyklu kształcenia w szkoły trzyletnie.  
W Zasadniczej Szkole Zawodowej nr 2 w chwili obecnej odbywa się kształcenie  
w zawodach w cyklu dwu i trzyletnim. Uczniowie klasy drugiej i trzeciej zakończą naukę 
według dotychczasowych zasad. Uczniowie rozpoczynający naukę od roku szkolnego 2012/2013 
będą kształcili się wyłącznie w cyklu trzyletnim. Uczniowie ci zostali o tym poinformowani 
podczas rekrutacji. Przekształcenie skomplikuje wyłącznie sytuację uczniów klasy drugiej, 
kształcących się w zawodach dwuletnich w roku 2012/2013 oraz uczniów klasy  trzeciej 
kształcących się w zawodach trzyletnich w roku szkolnym 2013/2014,  którzy w tym roku nie 
ukończą szkoły. Nie mogą powtarzać klasy programowo najwyższej w nowej szkole. Będą 
mogli uzyskać kwalifikacje zawodowe na kursach kwalifikacyjnych lub podjęć naukę w liceum 
ogólnokształcącym od klasy drugiej.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 
uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała XX.127.2012 w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych w Giżycku przy ul. I Dywizji im.  
T. Kościuszki 16  została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 
wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego im. Jana Brzechwy 
w Giżycku przy ul. Białostockiej 3. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W dniu 26 kwietnia 2012 r. Rada Powiatu w Giżycku podjęła uchwałę o zamiarze 
przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej nr 4 wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego im. Jana Brzechwy. Była to uchwała intencyjna, która w dalszej 
kolejności pozwalała poinformować uczniów, ich rodziców i Warmińsko-Mazurskiego Kuratora 
Oświaty. Projekt powyższej uchwały był także przedstawiony odpowiednim związkom 
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zawodowym. Nikt nie wniósł negatywnej opinii. Zamiar przekształcenia szkoły 
ponadgimnazjalnej - Zasadniczej Szkoły Zawodowej nr 4 w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym im. Jana Brzechwy w Giżycku, spowodowany jest reformą struktury 
szkolnictwa zawodowego obejmującą przekształcenie zasadniczych szkół zawodowych o 2-
letnim cyklu kształcenia w szkoły trzyletnie.  
W Zasadniczej Szkole Zawodowej nr 4  w chwili obecnej odbywa się kształcenie w zawodach 
w cyklu dwu i trzyletnim. Uczniowie klasy drugiej i trzeciej zakończą naukę według 
dotychczasowych zasad. Uczniowie rozpoczynający naukę od roku szkolnego 2012/2013 będą 
kształcili się wyłącznie w cyklu trzyletnim. Uczniowie ci zostali o tym poinformowani podczas 
rekrutacji. Przekształcenie skomplikuje wyłącznie sytuację uczniów klasy drugiej, kształcących 
się w zawodach dwuletnich w roku 2012/2013 oraz uczniów klasy  trzeciej kształcących się w 
zawodach trzyletnich w roku szkolnym 2013/2014, którzy w tych latach nie ukończą szkoły, 
ponieważ nie mogą powtarzać klasy programowo najwyższej w przekształconej szkole. Będą 
mogli uzyskać kwalifikacje zawodowe na kursach kwalifikacyjnych lub podjąć naukę w liceum  
ogólnokształcącym od klasy drugiej.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu  oraz  Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznała się, ale nie opiniowała projektu 
uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała XX.128.2012 w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 
wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego im. Jana Brzechwy 
w Giżycku przy ul. Białostockiej 3 została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 
Rybackiej przez Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Polski Związek Wędkarski Okręg w Olsztynie wystąpił do Rady Powiatu i Starosty Giżyckiego 
z wnioskiem o wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej oraz zatwierdzenie 
Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej utworzonej przez Polski Związek Wędkarski Okręg 
w Olsztynie. Zgodnie z art. 24 ust. 1 i 1a ustawy z dnia 18 kwietnia 1985 r. Rada powiatu, na 
wniosek starosty, może utworzyć Społeczną Straż Rybacką,  albo wyrazić zgodę na utworzenie 
Społecznej Straży Rybackiej przez zainteresowane organizacje społeczne,  albo uprawnionych 
do rybactwa oraz uchwala Regulamin Społecznej Straży Rybackiej. Zgodnie z pismem  
D-151/2012 z dnia 25.06.2012 r. – koszty utrzymania Społecznej Straży Rybackiej leżą po stronie 
zainteresowanego. Projekt regulaminu przedstawiony został do uzgodnienia Zarządu Okręgu 
Polskiego Związku Wędkarskiego. Uwagi z dnia 10-08-2012 r. zostały uwzględnione. 
Starosta M. Drzażdżewski, w imieniu Zarządu Powiatu, wprowadził autopoprawkę do uchwały 
polegającą na przeredagowaniu § 10 Regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały w sposób 
następujący: 
„ § 10 
1. Do obowiązków strażnika Społecznej Straży Rybackiej należy w szczególności:  

1) czynne uczestniczenie w działaniach kontrolnych Społecznej Staży Rybackiej,  
2) wykonywanie poleceń dowódcy patrolu, 
3) wykonywanie czynności kontrolnych po okazaniu legitymacji strażnika Społecznej Straży 

Rybackiej,  



8 
 

 

4) przestrzeganie przepisów ustawy o rybactwie śródlądowym, przepisów wydanych na jej 
podstawie oraz Regulaminu amatorskiego połowu ryb wydanego przez Polski Związek 
Wędkarski, 

5) sporządzanie notatki z kontroli i przekazywanie dowódcy patrolu,  
6) dbanie o przydzielone wyposażenie,  
7) wypełnianie obowiązków strażnika Społecznej Straży Rybackiej w sposób zapewniający 

sprawne i prawidłowe wykonywanie zadań Społecznej Straży Rybackiej. 
2. Strażnik Społecznej Straży Rybackiej ponosi odpowiedzialność materialną za zawinione 

uszkodzenie lub utratę przydzielonego wyposażenia.”  
 

Wicestarosta W. Strażewicz powiedział, że my nie tworzymy tej straży, ale wyrażamy - na 
wniosek PZW -   zgodę na jej utworzenie. Na dzień dzisiejszy dotyczy to jezior Popówka i Guber. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 6, „wstrzymujący się – nie było. 
Uchwała nr XX.129.2012 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 
Rybackiej przez Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego w Olsztynie została podjęta – 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W związku z pojawieniem się na terenie powiatu giżyckiego dwóch nowych aptek: Apteki 
„Dyżurna” z siedzibą w Giżycku przy ul. Warszawskiej 2 oraz Apteki „Super Apteka” z siedzibą 
w Rynie przy Pl. Wolności 3 wystąpiła konieczność zaktualizowania listy aptek funkcjonujących 
na terenie powiatu, ich godzin pracy oraz włączenia Apteki „Dyżurna” w dyżury pełnione w 
porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo wolne od pracy.  W myśl art. 94 ust 2 
ustawy z dnia 6 września 2001 prawo farmaceutyczne (Dz. U. z 2008 r. Nr 45, poz. 271 z późn. 
zm.) Rada Powiatu, w drodze uchwały określa rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
danym terenie. Niniejszy projekt został zaopiniowany przez wójtów (burmistrzów miast) gmin 
z  terenu Powiatu Giżyckiego oraz Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie, jako reprezentanta 
samorządu aptekarskiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja  Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu  oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 1 osoba. 
Uchwała nr XX.130.2012 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
Ad. 13. Punkt zdjęty z porządku obrad. 
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Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki 
na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W dniu 28.05.2012 r. została podpisana umowa na dofinansowanie projektu 
„Termomodernizacja obiektów Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Giżycku” na warunkach: 
Planowany koszt całkowity realizacji zadania wynosi: 3 296 840,00 zł.  
Instytucja finansująca (Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie) wymaga zabezpieczenia spłaty pożyczki  w postaci: 
1. cesji wierzytelności z podstawowego rachunku bankowego Pożyczkobiorcy z datą 
obowiązywania do 31.12.2027 r. 
2. hipoteki umownej do kwoty 125% wartości pożyczki na nieruchomości, tj. 2.341.575 zł, 
stanowiącej własność Powiatu Giżyckiego wraz z oświadczeniem właściciela, nieruchomości 
o poddaniu się rygorowi dobrowolnej  egzekucji z powyższych nieruchomości w myśl art. 777 
§ 1 k.p.c. z datą obowiązywania do 31.12.2027 r. 
Dyrektor SPZOZ Giżycko wystąpił w dniu 06.06.2012 r. z wnioskiem do Starosty Giżyckiego 
i Rady Powiatu o wyrażenie zgody na ustanowienie hipoteki umownej, do kwoty 125% wartości 
pożyczki  na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Giżyckiego położonej przy ul. 
Warszawskiej 41 w Giżycku. Hipoteka zostanie ustanowiona na rzecz Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, na zabezpieczenie  zawartej 
z NFOŚiGW w Warszawie  umowy nr 295/2012/Wn-14/OA-TR-KU/P. Zgodnie z art. 12. pkt.8 
lit a) ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 
1592 z późn. zm) do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy podejmowanie uchwał 
w sprawach majątkowych powiatu dotyczących m.in. obciążania nieruchomości na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Podział nieruchomości nastąpił decyzją 
burmistrza Miasta Giżycka w dniu 20 sierpnia 2012 r.   
Dofinansowanie w formie dotacji: 
1. kwota dotacji w wysokości do 936 630,00 zł 
2. termin zakończenia realizacji zadania: 31.12.2012r. 

Dofinansowanie w formie pożyczki: 
1. kwota pożyczki w wysokości do 1 873 260,00 zł 
2. okres na jaki zostaje udzielona pożyczki: 02.07.2012 – 30.06.2027r. 
3. okres karencji w spłacie pożyczki 19.12.2013r. 
4. oprocentowanie WBIOR 3M + 50 pkt bazowych.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XX.131.2012 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki 
na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Giżyckiego  została podjęta – stanowi 
załącznik  nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Giżycku dokonało analizy wydatkowania 
środków na realizację zadań wynikających z ustawy o rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz. U. Nr 127, poz. 721 z 2011r.), 
z której to wynika, że na poszczególnych zadaniach, pomimo 100% realizacji wniosków, 
pozostają wolne środki. Dotyczy to realizacji zadań pn.: turnusy rehabilitacyjne 
i dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne 
i środki pomocnicze. Natomiast niewystarczające są środki na barierach funkcjonalnych 
oraz w zakresie sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych. Dokonanie 
przesunięć między zadaniami pozwoli na efektywniejszą realizacje zadań oraz większą 
ilość zrealizowanych wniosków.  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 12 A do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XX.132.2012 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r. została podjęta 
– stanowi załącznik nr 12 B do protokołu. 
 
Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniami do uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – zwiększa się plan dochodów pozyskiwanych przez Zarząd Dróg Powiatowych 
z opłat za zajęcie pasa drogowego, ze sprzedaży materiałów z odzysku, z tytułu odszkodowania 
za zniszczone mienie, z tytułu dofinansowania przez Nadleśnictwo Giżycko i gminy: Ryn, 
Wydminy i Miłki remontów dróg:  
Rybical – Skorupki – Ryn – Rybical, remonty nawierzchni oraz wykonanie zatok autobusowych 
na terenie Gminy Wydminy. 
Ponadto dokonuje się przesunięć środków z planu wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na: 
przebudowę ul. Gdańskiej, skrzyżowania ul. Jagiełły z ul. Wodociągową, ul. Warszawskiej i Placu 
Grunwaldzkiego na nowe zadania: przebudowa drogi Ruda – Rydzewo – Jagodne w m. Rydzewo 
i przebudowa Alei Wojska Polskiego oraz przesunięć w planie zakupów inwestycyjnych w celu 
zabezpieczenia środków na zakup zamiatarki do nawierzchni. 
Rozdz.80130, 80146 i 80195 – dokonuje się następujących zmian w planach finansowych 
projektów z udziałem środków unijnych: 
rezygnacja z części projektów w związku z brakiem możliwości uzyskania dofinansowania 
(„Rozwój współpracy w obszarze edukacji”, „Wspólne praktyki współpracy i przedsiębiorczości 
w regionie przygranicznym”, „Wydajność energetyczna budynków edukacyjnych”), 
wprowadzenie nowych projektów („Rewitalizacja zabytkowego kampusu edukacyjnego – I LO 
i ZSEiI”, „Programy rozwojowe szkół Powiatu Giżyckiego”, „SORE działają w szkole – nowy 
model doskonalenia nauczycieli w Powiecie Giżyckim”, „Giżycki MEDYK – najlepszy absolwent 
na rynku pracy”) . 
Rozdz.85202 – dotyczy zmniejszenia przez Wojewodę dotacji dla DPS co powinno 
w konsekwencji spowodować zmniejszenie planu wydatków. Z uwagi na fakt iż zagroziłoby to 
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funkcjonowaniu jednostki, na pokrycie tych utraconych dochodów przeznacza się środki własne 
powiatu (rozdz.70005, 75814). 
Rozdz.85204 – dotyczy dofinansowania z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej: „Koordynator 
rodzinnej pieczy zastępczej”   
Rozdz.85333 – zmiana dotyczy projektów realizowanych w PUP: 
„Przedsiębiorczość – droga do sukcesu” (przesunięcie części realizacji na rok 2013) 
„Wysoka jakość usług na rynku pracy” (nowy projekt) 
Rozdz.90019 – dotyczy dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na unieszkodliwienie niebezpiecznego odpadu. 
Wydatki: 
Rozdz.85204 – dokonuje się przesunięć w ramach planu finansowego Placówki Rodzinnej 
w Zelkach celu zabezpieczenia środków na opłatę recyklingową. 
Ponadto na wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz Zespołu Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych zwiększa się plany finansowe wydzielonego rachunku dochodów. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz  Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała XX.133.2012 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012 została 
podjęta  - stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 17. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała: 

1) pismo p. Wiesława Krystofika  - dyrektora Placówki Rodzinnej w Zelkach z 
podziękowaniami dla radnych za zrozumienie sytuacji i potrzeb dzieci, której rezultatem był 
zakup samochodu na potrzeby placówki.  
Radny T. Przymorski powiedział, że otrzymał  indywidualne podziękowanie, od siebie 
wyraża podziękowania Zarządowi Powiatu, W. Strażewiczowi i wszystkim radnym za 
przychylność wobec Placówki Rodzinnej; 

2) pismo Małgorzaty Czopińskiej – Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego, w którym odnosi się do wypowiedzi - z ostatniej sesji -  radnej I.Walasek 
– załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na jej ręce wpłynęła informacja Zarządu 
Powiatu z wykonana budżetu powiatu za I półrocze i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej oraz informację SP ZOZ o przebiegu wykonania planu finansowego. Jest to materiał 
o 109 stronach. Informacja jw. zostanie jutro elektronicznie udostępniona  na stronie BIP Powiatu, 
a radni, którzy są zainteresowani papierową wersją dokumentu winni zgłosić to w Biurze Rady, 
które przygotuje im materiał niezwłocznie. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 18. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 16.45 zamknęła 
obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk            Krystyna Kralkowska 


